
en de verhandelbaarheid van de
dieren. Dat is mij althans geworden.
Uit de lichaamstaal van de minister
maak ik op dat ik er naast zit, maar
dat hoor ik dan morgen wel. Er zijn
geen veterinaire risico’s meer en
daarom vraag ik of dat nog nodig is
en of niet à la Duitsland tot een
versoepeling kan worden gekomen.

Over het agrarisch natuurbeheer
hebben wij uitvoerig gesproken
tijdens het notaoverleg. Ik verwijs
nog maar eens naar mijn amende-
ment.

Wat betreft de bedrijfsopvolging is
er sprake van een knelpunt. Ik vind
dat wij moreel verplicht zijn om te
zoeken naar werkbare impulsen die
vernieuwend zijn, kwaliteitswinst
opleveren en de bedrijfsopvolging
iets vergemakkelijken. Dat zou
kunnen gebeuren door bijvoorbeeld
facilitering van bedrijfsbegeleiding
door middel van een adequaat
bedrijfsplan, aan de hand van
adviezen van LTO, DLV, banken en
accountants. Voor het amendement,
dat ik op dit punt heb ingediend,
vraag ik een welwillende opstelling.

Twee jaar geleden is mij een
notitie toegezegd over landbouw en
fiscaliteit. Onlangs heb ik staatssecre-
taris Bos gevraagd om die notitie
nog voor de behandeling van de
landbouwbegroting naar de Kamer te
sturen. Hij zou een uiterste poging
doen, maar het is er niet van
gekomen. Wanneer kunnen wij die
notitie nu eindelijk verwachten?

Ik heb ook nooit meer iets
vernomen over de aangenomen
motie met betrekking tot de
gevolgen voor de flankerende
sectoren van de intensieve veehou-
derij.

Voorzitter. Vorige week hebben wij
de stankwet aanvaard. Nu blijkt
echter dat het amendement van
mevrouw Vos tot grote consternatie
leidt in de reconstructiecommissies.
Ik gun haar haar succes, maar het is
contrair aan de motie die ik vorig
jaar in de Kamer aanvaard kreeg om
de verwevingsgebieden er wél bij te
betrekken. Ze zijn er nu weer
uitgehaald en dat levert de nodige
consternatie op. Er ligt in ieder geval
een probleem voor de minister. Dat
zal hem dezer dagen zijn aangereikt
of zeer binnenkort geworden. Daar
zullen wij iets aan moeten doen. De
minister knikt en zal het dus weten.

Ik vraag de voorzitter voor zijn
begrip om een halve minuut te
besteden aan de heer Pieter ter Veer.

De voorzitter: Daarvoor krijgt u een
extra half minuutje.

De heer Van der Vlies (SGP): De
heer Ter Veer, de voorzitter van de
vaste commissie voor LNV, heeft
afscheidswoorden gesproken. Als
ondervoorzitter heb ik de behoefte
daarop in te gaan. Ik heb immers wel
enig recht van spreken. De heer Ter
Veer en ik zijn op dezelfde dag, 10
juni 1981, in deze Kamer geı̈nstal-
leerd ofwel beëdigd. Wij kennen
elkaar dan ook reeds vele jaren. Hoe
komt de heer Ter Veer over als
iemand van de grote lijn? Hij heeft
dat zo-even nog bewezen want hij
heeft ons een boodschap meegege-
ven: kijk vooral eens naar de
omgevingsfactoren en verlaat het
boerenerf, het microgebeuren. Deze
woorden geven zijn stijl weer:
laconiek, relativerend, maar ook
betrokken en deskundig, daarover
kan geen misverstand bestaan. Hij is
altijd gezellig, dat mag ook wel eens
gezegd worden. Ik had vaak wel de
neiging zijn welbevinden te
vernemen. Hij herinnert zich dat wel.
Hij heeft de minister een paar
klavertjes vier zien plukken. Als ik
aan klavertjes denk, dan denk ik aan
geluk, aan veevoer, aan konijnenvoer
– als ik klaver kon plukken voor mijn
konijnen, kwam ik goed thuis – en
aan groenbemester. Laat het eerste
zijn deel moge zijn.

Ten slotte kom ik aan de afronding
van mijn inbreng. De landbouw is
een prachtige sector, waarin dicht bij
de schepping wordt geleefd. De
levende werkelijkheid en de
interactie van plant, dier en mens
zijn boeiend. Als ergens het Bijbels
genormeerd rentmeesterschap
rechtstreeks gestalte kan krijgen, dan
is het hier wel. Dat mag ons allen
wel inspireren en blijven inspireren
om de kenmerken van de sector te
blijven optimaliseren.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: De bewindslieden
zullen morgenavond na de diner-
pauze antwoorden.

Sluiting 23.44 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
een, van de minister van

Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
ten geleide van Regels voor de
huisvesting en verzorging van
legkippen (Legkippenbesluit) (28110);

een, van de staatssecretaris van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
ten geleide van de agenda voor de
vergadering van de Raad van
visserijministers die op 27 november
2001 te Brussel bijeenkomen
(21501-17, nr. 115);

een, van de Algemene Rekenka-
mer, ten geleide van het rapport
’’Stimulering midden- en kleinbedrijf
en ondernemerschap’’ (28115).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
een, van de minister van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van het AWT
werkprogramma 2002;

een, van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, ten
geleide van de rapportage van de
tweede vervolgmeting van Schoner
produceren in Nederland (2001);

een, van de staatssecretaris van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, ten
geleide van het ontwerp van het
Besluit bouwvergunningvrije en
licht-bouwvergunningplichtige
bouwwerken;

een, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, inzake Wijziging
aanwijzingsbesluit luchtvaartterrein
Lelystad;

een, van de staatssecretaris van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
over de negende Trilaterale
regeringsconferentie over de
bescherming van de Waddenzee te
Esbjerg;

twee, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport, te
weten:
een, ten geleide van de evaluatie
Kwaliteitswet zorginstellingen;
een, ten geleide van het standpunt
Gezondheidsraadadvies.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;
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3. de volgende brieven:
een, van mevrouw T.H. van

Wuyckhuyse-van Toor, inzake
plannen om homeopathische
medicijnen niet langer toe te staan;

een, van mevrouw H.E. van Delft
van Wanrooij, inzake ziektekostenver-
zekering in de Europese Unie;

een, van E. Eggink, inzake het
alarmnummer 112;

een, van A. van de Ven, inzake
afschrift van een verhaal in het
Algemeen Dagblad;

een, van M.A. Klaassen en E.C.
Klaassen-Spruijt, inzake openbaar
vervoer;

een, van W. Jongejan, inzake
teloorgaan van huisartsenzorg.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies;

4. de volgende brieven:
een, van S. Visser, ten geleide van

’’een goed gesprek voor de kerst’’;
een, van mr. A.G. Dekker, inzake

het huwelijk.

Deze brieven e.a. liggen op de griffie
ter inzage.
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